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Abstract (en)
In order to hold a load in an open package (1C) comprising a base (10) intended to support the load (CH) and sides (11 to 14) having a height (HI)
greater than that (HCH) of the load, the height (HCH) of the load (CH) is measured in order to deduce therefrom a lower height (HR) substantially
equal to the measured height (HCH) of the load (CH), the sides are cut to the lower height (HR), the excess package (EX) located above the cut
sides is removed and the cut package is closed over the cut sides and the load contained in the package. The lower package offers qualities of
strength, stacking and presentation which are similar to those of the initial package. <IMAGE>

Abstract (fr)
Pour maintenir une charge dans un emballage ouvert (1C) comprenant un fond (10) destiné à supporter la charge (CH) et des côtés (11 à 14) ayant
une hauteur (HI) supérieure à celle (HCH) de la charge, la hauteur (HCH) de la charge (CH) est mesurée pour en déduire une hauteur réduite (HR)
sensiblement égale à la hauteur mesurée (HCH) de la charge (CH), les côtés sont coupés à la hauteur réduite (HR), un excédent d'emballage (EX)
situé au-dessus des côtés coupés est évacué, et l'emballage coupé est fermé par dessus les côtés coupés et la charge contenue dans l'emballage.
L'emballage réduit offre des qualités de résistance, gerbage et présentation analogues à celles de l'emballage initial. <IMAGE>
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